
1 

 

Białe Błota, 29.03.2022 r. 

BRG.0002.3.2022 

 

Protokół z LIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 29.03.2022 r. w świetlicy w Cielu, ul. Kościelna 6. 

 

Sesja trwała: od godziny 14:00 do godziny 19:04 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Anna Banaszek 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Dariusz Fundator Wójt Gminy Białe Błota, Strzygocka-Kowalska, Skarbnik Gminy Katarzyna Ewa 

Galicka Sekretarz Gminy, mecenas Maciej Dalka, Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu w 

Białych Błotach Patrycjusz Migawa, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak, Michał 

Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach, Kierownik Referatu 

Inwestycji Anna Bromka, Marzanna Kreja Redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info, mieszkańcy. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LI i LII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 
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5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu uchwał w okresie między sesjami. 

7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) Projekty uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

przekazania miastu Bydgoszcz zadania własnego gminy Białe Błota z zakresu 

utrzymania czystości i porządku w gminie, polegającego na zagospodarowaniu 

bioodpadów.   

b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy 

Białe Błota na lata 2022-2031. 

c) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Białe Błota na lata 2019 - 2021" za rok 2021. 

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Gminy Białe Błota na 2022 rok. 

e) w sprawie utworzenia innej lokalizacji prowadzenia zajęć podporządkowanej 

organizacyjnie Szkole Podstawowej im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach. 

f) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku 

szkolnym 2021/2022. 

g) w sprawie ekwiwalentu dla strażaków ratowników OSP biorących udział w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

h) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej (RGPiN.0006.7.2022). 

i) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych 

(RGPiN.0006.8.2022). 

j) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu 

ograniczonego (RGPiN.0006.9.2022). 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele (RGPiN.0006.10.2022), 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka (RGPiN.0006.11.2022). 

m) w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota (ROŚ.0006.2.2022). 

n) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Białe Błota. 

o) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian statutów 

jednostek pomocniczych Gminy Białe Błota. 

p) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.1.2022 w sprawie natychmiastowego 

podjęcia zmian legislacyjnych – zmian przydziału wielkości pojemnika na odpady 

zmieszane w gospodarstwach domowych w Gminie Białe Błota zamieszkałych przez 3 

osoby- zwiększenie do 180 l. 

r) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.1.2022 w sprawie budowy drugiego 

odcinka ul. Letniskowej w Łochowie. 

s) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.2.2022 wniesionej przez Fundację im. 

Nikoli Tesli w Białymstoku w sprawie zwołania nadzwyczajnych posiedzeń Rad 

Miejskich i Gminnych w Polsce w obliczu zaistnienia Stanu Kryzysowego w celu 

uchwalenia uchwał i podjęcie działań wskazanych w petycji. 

t) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota. 

9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 
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10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

11. Zakończenie obrad LIII Sesji VIII Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie LIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje w zakresie danych 

osobowych. 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Anny Banaszek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Anny Banaszek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Anna Banaszek. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad LI i LII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LI i LII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak 
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Protokół z obrad LI i LII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota został przyjęty. 

Ad 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka zgłosiła zmiany do porządku obrad, wycofanie uchwały zaplanowanej w 

ppkt. e) i wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 

świadczenia przedszkolne udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Białe Błota 

(nagranie od 00:02:39 do 00:03:45). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: utworzenia innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

podporządkowanej organizacyjnie Szkole Podstawowej im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach i 

wprowadzenie do porządku w punkcie z uchwały: W sprawie określenia wysokości opłat za świadczenia 

przedszkolne udzielana przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła zmiany do porządku obrad (nagranie od 

00:06:33 do 00:03:45). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: - zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Białe Błota na 2022 rok -w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Białe Błota na lata 2022-2034 w podpunkcie a i b 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina 
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Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

Zmiany do porządku obrad zgłosił radny Krzysztof Kocikowski, co poparła Radna Maria Wolsztyńska 

(nagranie od 00:02:23 do 00:11:00). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnego Krzysztofa Kocikowskiego w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Statutu Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (4) 

Krzysztof Kocikowski, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (10) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak 

Zmiana do porządku obrad nie została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz odnotował przybycie radnej Karoliny Lachowicz. 

 

Zmiany do porządku obrad zgłosiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena 

Sznajder (nagranie od 00:11:39 do 00:12:37). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: - w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr 

BRG.1510.3.2022 dot. skontrolowania mienia gminnego- tablic informacyjnych w sołectwie Murowaniec 

- w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.3.2022 dotyczącej uwzględnienia w planach 

inwestycyjnych wykonania pobocza w formie chodnika dla pieszych przy ul. Dębowej w Łochowie w 

punkcie x i y.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Lachowicz 

 

NIEOBECNI (6) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra 

Lubońska, Krzysztof Michalak 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Kocikowski, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (6) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra 

Lubońska, Krzysztof Michalak 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przedstawił swoją działalność w okresie 

międzysesyjnym oraz poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć o zmarłym Andrzeju Szmytka 

Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu (nagranie od 00:13:50 do 00:15:02). 

 

Ad. 6. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu uchwał w okresie między sesjami. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator przedstawił swoje działania w okresie międzysesyjnym w 

zakresie wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy Jacek Grzywacz (nagranie od 00:15:20 do 

00:26:24). 

 

Ad. 7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 
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Sołtys Sołectwa Murowaniec Sławomir Ossowski zadał pytanie, dlaczego sołtysi są połączeni zdanie a 

nie są obecni osobiście. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Gminy (nagranie od 00:26:48 do 

00:27:15). 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) Projekty uchwał: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały (nagranie od 00:27:59 do 

00:36:15). 

 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy Skarbnik rozpoczęła omawianie inwestycji z załącznika nr 4 

Zadania majątkowe, które zgodnie z propozycją Przewodniczącego były pojedynczo poddawane 

głosowaniu (nagranie od 00:36:15). 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały (nagranie od 00:36:22 do 00:36:50). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie źródła finansowania w kwocie 150 000 zł pozycja 2 załącznik nr 4 dział 600.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina 

Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (6) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra 

Lubońska, Krzysztof Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały wraz z dyskusją (nagranie od 00:38:33 do 00:43:30). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 19 dział 600 rozdział 60016 budowa ul Jaworowej w Zielonce, zmniejszenie o kwotę 483 000 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina 

Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (6) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra 

Lubońska, Krzysztof Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały wraz z dyskusją (nagranie od 00:44:09 do 00:45:11). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 42, budowa ul. Borowikowej w Zielonce, zmniejszenie o kwotę 50 000 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały (nagranie od 00:45:32 do 00:46:15). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Pozycja 43, budowa ul. Literackiej w Białych Błotach, zmniejszenie o kwotę 382 145,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 
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NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały wraz z dyskusją (nagranie od 00:46:33 do 00:48:01). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 47, budowa ul. Kurkowej w Łochowicach, zwiększenie o kwotę 20 500,00 zł .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały (nagranie od 00:48:09 do 00:49:31). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 60, przebudowa drogi gminnej ul. Gościnnej w Łochowie, zwiększenie o 50 000 zł .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 
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Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały (nagranie od 00:49:59 do 00:50:40). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 67, zakup sprzętu informatycznego, zwiększenie o 54 574,46 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały (nagranie od 00:50:59 do 00:51:38). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 69, zakup sprzętu komputerowego wraz z oprogramowaniem, zwiększenie 519 128,00 zł .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały wraz z dyskusją (nagranie od 00:51:54 do 01:09:56). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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pozycja 92 projekt i budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Wyczynowej w Lisim Ogonie zwiększenie 661 

645,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Mądrzyński, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały (nagranie od 01:10:23 do 01:11:23). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 93, projekt i budowa ul. Pogodnej w Cielu, przeniesienie finansowania do innego zadania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały (nagranie od 01:11:49 do 01:12:20). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 94, modernizacja głównej przepompowni ścieków, zmniejszenie 10 000 zł .  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały wraz z dyskusją (nagranie od 01:12:43 do 01:13:25). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 95, modernizacja głównej przepompowni ścieków, kwota 10 000 zł .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały wraz z dyskusją (nagranie od 01:14:34 do 01:53:45). 

 

Przewodniczący Rady Gminy odnotował przybycie radnej Aleksandry Lubońskiej oraz radnej Magdaleny 

Burdanowskiej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 107, rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej polegająca na budowie GCK, zwiększenie o 

kwotę 180 000 zł.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (8) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra 

Lubońska, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (10) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały nie została przyjęta. 

 

Radny Sławomir Ruge zgłosił wniosek o wprowadzenie do projektu uchwały zadania pod nazwą: 

Przywrócenie, odbudowa nawierzchni i urządzeń skate parku przy Gminnym Centrum Kultury (nagranie 

od 01:54:29 do 01:58:00). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnego Sławomira Ruge o wprowadzenie zadania: przywrócenie, odbudowa nawierzchni i 

urządzeń skate parku przy GCK, kwota 180.000 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (9) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra 

Lubońska, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (9) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Wniosek radnego Sławomira Ruge nie został przyjęty. 

 

Omówienie propozycji do projektu uchwały wraz z dyskusją (nagranie od 01:58:55 do 01:59:44). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozycja 117 budowa zaprojektowanej altany w Cielu, zwiększenie o 3 000 zł .  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Propozycja do projektu uchwały została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zarządził głosowanie nad całością projektu wraz z 

poprawkami. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.12.2022 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały (nagranie od 02:00:58 do 

02:03:17). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.13.2022 w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania 

miastu Bydgoszcz zadania własnego gminy Białe Błota z zakresu utrzymania czystości i porządku w 

gminie, polegającego na zagospodarowaniu bioodpadów.   

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

poinformował, że opinia Komisji w tej sprawie jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut wyraził swoje poparcie dla porozumienia. 

Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska 

Łukasz Wyszomirski (nagranie od 02:04:42 do 02:08:47). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania miastu 

Bydgoszcz zadania własnego gminy Białe Błota z zakresu utrzymania czystości i porządku w gminie, 

polegającego na zagospodarowaniu bioodpadów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 
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Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.14.2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania miastu Bydgoszcz zadania 

własnego gminy Białe Błota z zakresu utrzymania czystości i porządku w gminie, polegającego na 

zagospodarowaniu bioodpadów.   

 

d) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy Białe Błota 

na lata 2022-2031. 

 

Michał Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach zgłosił 

autopoprawkę w zakresie podstawy prawnej (nagranie od 02:10:31 do 02:11:26). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka zgłoszona przez kierownika GOPS dot. zmiany podstawy prawnej ustawy o samorządzie 

gminnym na Dz. U z 2022 poz 559.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła autopoprawkę w dacie rocznej (nagranie od 02:12:31 do 02:13:18). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poprawka zgłoszona przez radną Marię Wolsztyńską zmiana w par 1 na lata 2022-2031.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 
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Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy Białe Błota na 

lata 2022-2031.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.15.2022 w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy Białe Błota na lata 2022-2031. 

 

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Białe Błota na lata 2019 - 2021" za rok 2021. 

 

Michał Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach zgłosił 

autopoprawkę w zakresie wykreślenia „ze zmianami” (nagranie od 02:14:11 do 02:14:30). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez kierownika GOPS podstawa prawna bez zm.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz odnotował chwilowe opuszczenie obrad przez radnego 

Zbigniewa Moroza. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Białe 

Błota na lata 2019 - 2021" za rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.16.2022 w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Białe Błota na lata 2019 - 2021" 

za rok 2021. 

 

f) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.17.2022 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na 2022 rok. 
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g) w sprawie utworzenia innej lokalizacji prowadzenia zajęć podporządkowanej organizacyjnie Szkole 

Podstawowej im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach. 

 

h) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku szkolnym 

2021/2022. 

 

Radny Zbigniew Moroz dołączył do obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku szkolnym 2021/2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.18.2022 w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku szkolnym 2021/2022. 

 

i) w sprawie ekwiwalentu dla strażaków ratowników OSP biorących udział w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ekwiwalentu dla strażaków ratowników OSP biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 
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Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.19.2022 w sprawie ekwiwalentu dla 

strażaków ratowników OSP biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej (RGPiN.0006.7.2022). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

poinformował, że opinia Komisji w tej sprawie jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.20.2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej. 

 

k) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych (RGPiN.0006.8.2022). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska radny Łukasz 

Wyszomirski poinformował o tym, że Komisja jednogłośnie zaakceptowała projekt. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.21.2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowych. 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego 

(RGPiN.0006.9.2022). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.22.2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego. 

 

m)  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele (RGPiN.0006.10.2022). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

poinformował, że Komisja nie miała uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.23.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Ciele. 

 

n) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka (RGPiN.0006.11.2022). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

poinformował, że projekt uchwały otrzymał akceptację. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.24.2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Zielonka. 

 

o) w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota (ROŚ.0006.2.2022). 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak przedstawił projekt uchwały (nagranie od 

02:22:07 do 02:25:21).  

 

Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska 

Łukasz Wyszomirski oraz radna Magdalena Sznajder wskazując na wysokie koszty pojedynczej 

interwencji (nagranie od 02:25:22 do 02:27:28). 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak wyjaśnił, na czym polega zakres usług, 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

zauważył, że w przetargu brał udział tylko jeden oferent. Radny Henryk Sykut zapytał o interwencje w 

weekendy (nagranie od 02:27:29 do 02:31:04). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Mądrzyński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Sznajder 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.25.2022 w sprawie przyjęcia rocznego 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Białe Błota. 

 

p) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Białe Błota. 

 

Radna Maria Wolsztyńska poprosiła mecenasa o przestawienie wniesionych przez kancelarię uwag.  

Mecenas Maciej Dalka wyjaśnił swoje wątpliwości w kwestii terminu przedstawienia pisemnej opinii 

prawnej oraz w kwestii komisji połączonych; wspólnym podejmowaniu decyzji i wspólnym głosowaniu 

(nagranie od 02:22:24 do 02:38:54). 

 

Do wypowiedzi mecenasa odniósł Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz oraz radny Henryk 

Sykut, który zaznaczył, że szereg uwag kancelarii zostało uwzględnionych (nagranie od 02:38:55 do 

02:43:48). 

 

Przewodnicząca Komisji doraźnej ds. zmian Statutu Gminy Białe Błota radna Anna Banaszek odczytała 

sprawozdanie z prac Komisji (nagranie od 02:43:50 do 02:49:53). 

 

Radna Maria Wolsztyńska podjęła temat wspólnego posiedzenia komisji, zauważając, że wspólne 

głosowanie jest pozbawieniem autonomii poszczególnych komisji statutowych, wprowadzenie takiej 

regulacji będzie sprzeczne z ustawą o samorządzie gminnym. Radna zgłosiła swoje zastrzeżenia w kwestii 

wykreślenia zapisu dotyczącego możliwości wyłączenia radnego z prac komisji ze względu na 

podejrzenie stronniczości oraz wykreślenia zapisu dotyczącego kontroli finansowej jednostek 

pomocniczych (nagranie od 02:50:15 do 02:54:13). 

 

Głos zabrał mec. Maciej Dalka wyjaśniając, że wykreślenie zapisu dotyczącego kontroli finansowej 

jednostek pomocniczych było na wniosek kancelarii (nagranie od 02:54:13 do 02:54:54). 
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Radna Maria Wolsztyńska zabrała głos w kwestii liczbowego ograniczenia składu komisji (nagranie od 

02:54:54 do 02:56:38). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała radnych, dlaczego nie włączyli się do pracy w komisji, zwróciła też 

uwagę na ilość radnych w poszczególnych komisjach (nagranie od 02:56:46 do 02:58:39). 

 

Radny Sławomir Ruge w odniesieniu do usunięcia zapisu o wyłączeniu radnego z prac komisji 

przypomniał sytuację zblokowania prac Komisji Rewizyjnej, zauważając, że każdego radnego można 

posądzić o stronniczość (nagranie od 02:58:43 do 02:59:19). 

 

Radny Krzysztof Kocikowski przedstawił swoje uwagi, sprzeciwił się kwestii liczbowego ograniczenia 

składu komisji oraz wspólnemu głosowaniu komisji, wyraził swoje wątpliwości między innymi w kwestii 

przesunięcia terminu przedstawienia przez Przewodniczących komisji rocznego sprawozdania z prac 

komisji (nagranie od 03:00:14 do 03:04:57). 

 

Radny Sławomir Ossowski zapytał o kwestię ograniczenia ilości członków w kontekście Komisji Budżetu 

i Finansów. W tym temacie głos zabrał radny Henryk Sykut oraz mec. Maciej Dalka, który wyjaśnił, że 

stan musi być zgodny ze statutem (nagranie od 03:05:07 do 03:07:10). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (10) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz 

Wyszomirski 

 

PRZECIW (8) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra 

Lubońska, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.26.2022 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Białe Błota. 

 

r) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian statutów jednostek 

pomocniczych Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian statutów jednostek 

pomocniczych Gminy Białe Błota.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Krzyżanowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.27.2022 zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania komisji doraźnej do spraw zmian statutów jednostek pomocniczych Gminy Białe Błota. 

 

s) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.1.2022 w sprawie natychmiastowego podjęcia zmian 

legislacyjnych – zmian przydziału wielkości pojemnika na odpady zmieszane w gospodarstwach 

domowych w Gminie Białe Błota zamieszkałych przez 3 osoby- zwiększenie do 180 l. 

 

Radny Sławomir Ossowski zauważył, że jest to wniosek jednego mieszkańca (nagranie od 03:10:25 do 

03:10:40). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zarządził przerwę. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Radny Sławomir Ossowski przedstawił swoje wątpliwości. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski, wyjaśniając, że gmina ma 

obowiązek odebrać wszystkie śmieci (nagranie od 03:11:57 do 03:15:06). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz poinformował, że obrady opuściła radna Karolina 

Lachowicz. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.1.2022 w sprawie natychmiastowego podjęcia zmian 

legislacyjnych – zmian przydziału wielkości pojemnika na odpady zmieszane w gospodarstwach 

domowych w Gminie Białe Błota zamieszkałych przez 3 osoby- zwiększenie do 180 l.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.28.2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Nr BRG.1510.1.2022 w sprawie natychmiastowego podjęcia zmian legislacyjnych – zmian 

przydziału wielkości pojemnika na odpady zmieszane w gospodarstwach domowych w Gminie 

Białe Błota zamieszkałych przez 3 osoby- zwiększenie do 180 l. 

 

t) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.1.2022 w sprawie budowy drugiego odcinka ul. 

Letniskowej w Łochowie. 

 

Radny Sławomir Ossowski zapytał radną Katarzynę Tomicką, co trzeba zrobić, żeby petycja została 

uznana za zasadą, zauważył, że ul. Letniskowa nie ma zabezpieczonych środków w budżecie (nagranie od 

03:16:28 do 03:18:00). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.1.2022 w sprawie budowy drugiego odcinka ul. 

Letniskowej w Łochowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Sławomir Ossowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aleksandra Lubońska 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.29.2022 w sprawie rozpatrzenia petycji  

Nr BRG.1520.1.2022 w sprawie budowy drugiego odcinka ul. Letniskowej w Łochowie. 

 



27 

 

u) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.2.2022 wniesionej przez Fundację im. Nikoli Tesli w 

Białymstoku w sprawie zwołania nadzwyczajnych posiedzeń Rad Miejskich i Gminnych w Polsce w 

obliczu zaistnienia Stanu Kryzysowego w celu uchwalenia uchwał i podjęcie działań wskazanych w 

petycji. 

 

Radny Sławomir Ossowski zapytał Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o kwestię 

wykonania uchwały, jeżeli uznaje się ją za niezasadną. Odpowiedzi udzieliła radna Magdalena Sznajder 

oraz Sekretarz Gminy Ewa Galicka wskazując na potrzebę takiego zapisu (nagranie od 03:19:21 do 

03:20:47). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.2.2022 wniesionej przez Fundację im. Nikoli Tesli w 

Białymstoku w sprawie zwołania nadzwyczajnych posiedzeń Rad Miejskich i Gminnych w Polsce w 

obliczu zaistnienia Stanu Kryzysowego w celu uchwalenia uchwał i podjęcie działań wskazanych w 

petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra 

Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Henryk Sykut, 

Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (6) 

Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Sławomir Ruge, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.30.2022 w sprawie rozpatrzenia petycji Nr 

BRG.1520.2.2022 wniesionej przez Fundację im. Nikoli Tesli w Białymstoku w sprawie zwołania 

nadzwyczajnych posiedzeń Rad Miejskich i Gminnych w Polsce w obliczu zaistnienia Stanu 

Kryzysowego w celu uchwalenia uchwał i podjęcie działań wskazanych w petycji. 

 

v) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota. 

 

Swoje uwagi w kwestii planów prac komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki, 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski oraz radna Maria Wolsztyńska. Sekretarz 

Gminy Ewa Galicka zwróciła uwagę na problem transmisji komisji w przypadku gdyby dwie komisje 

naraz miałyby się odbywać. Radny Krzysztof Kocikowski zapytał o tryb obradowania komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

zaznaczył, że jest otwarty na formułę zdalnego obradowania komisji. Mec. Maciej Dalka powiedział, że 

takie rozwiązanie jest prawnie możliwe. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona 

Nowakowska na pytanie radnej Aleksandry Lubońskiej powiedziała, że w szczególnych przypadkach 

można dopuścić połączenie zdalne (nagranie od 03:22:00 do 03:28:14). 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Magdalena Sznajder 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.31.2022 w sprawie zatwierdzenia planów 

prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota. 

w) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.3.2022 dotyczącego skontrolowania mienia 

gminnego- tablic informacyjnych w sołectwie Murowaniec. 

 

Radny Sławomir Ossowski odniósł się do treści uchwały i uzasadnienia, zauważył, że nie został 

powiadomiony o Komisji, nie został zaproszony (nagranie od 03:29:55 do 03:32:17). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder poinformowała, że wniosek 

został uznany za zasadny, będą skontrolowane pozwolenia, zostały wysłane zapytania (nagranie od 

03:34:20 do 03:35:00). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.3.2022 dotyczącego skontrolowania mienia gminnego- 

tablic informacyjnych w sołectwie Murowaniec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Łukasz Wyszomirski 
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PRZECIW (6) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Zbigniew 

Moroz, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.32.2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Nr BRG.1510.3.2022 dotyczącego skontrolowania mienia gminnego- tablic informacyjnych w 

sołectwie Murowaniec. 

x) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.3.2022 dotyczącej uwzględnienia w planach 

inwestycyjnych wykonania pobocza w formie chodnika dla pieszych przy ul. Dębowej w Łochowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.3.2022 dotyczącej uwzględnienia w planach 

inwestycyjnych wykonania pobocza w formie chodnika dla pieszych przy ul. Dębowej w Łochowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.33.2022 w sprawie rozpatrzenia petycji Nr 

BRG.1520.3.2022 dotyczącej uwzględnienia w planach inwestycyjnych wykonania pobocza w 

formie chodnika dla pieszych przy ul. Dębowej w Łochowie. 

y) w sprawie określenia wysokości opłat za świadczenia przedszkolne udzielane przez przedszkola 

publiczne prowadzone przez Gminę Białe Błota. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia wysokości opłat za świadczenia przedszkolne udzielane przez przedszkola 

publiczne prowadzone przez Gminę Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.34.2022 w sprawie określenia wysokości 

opłat za świadczenia przedszkolne udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę 

Białe Błota. 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 

Radny Sławomir Ruge odczytał treść zgłaszanych przez siebie interpelacji (nagranie od 03:39:45 do 

03:42:18). 

 

Radna Magdalena Sznajder zadała pytanie w kwestii równania dróg w Sołectwie Ciele, po równaniu dróg 

zostaje wysypana biała mączka, dodatkowo zaobserwowaliśmy w tej mączce odpady śmieci, metalowych 

elementów, drutów, kafelki - odpady typowo poremontowe. Kolejna sprawa dotyczy ścieżki pieszo-

rowerowej w Sołectwie Ciele, zgłosili się do nas mieszkańcy, którzy przez budowę tej ścieżki zostali 

całkowicie odcięci od chodnika. Systematycznie mieszkańcy zgłaszają problem z wodą, która stoi na tej 

jezdni. Mieszkańcy interweniują o zamontowanie spowalniaczy na tej drodze. Kolejna sprawa dotyczy 

mieszkańców ulicy Orzechowej w Zielonce, którzy systematycznie piszą i dzwonią z zapytaniem i na jakim 

etapie jest budowa ich ulicy, czy już jest w ogóle dokończony projekt. W Sołectwie Ciele na ulicy Ogrody 

zostały zamontowane lampy, są już one od około 3, 4 miesięcy. Niestety nie palą się, tylko stoją, 

kilkukrotnie już zgłaszaliśmy ten problem, cały czas jest tam ciemno. Radna zapytała także o przystanek  

u zbiegu ulic Źródlanej a Serwisówki czy nadal mieszkańcy będą stali w rowie i oczekiwali na ten obiecany 

przystanek. Kolejne pytanie dotyczyło terminu rozpoczęcia montażu altany w Sołectwie Ciele. Radna 

Magdalena Sznajder zwróciła się do Wójta z zapytaniem, jak to się stało, że we wszystkich sołectwach do 

zbiórki darów dla mieszkańców z Ukrainy zostały udostępnione świetlice a Sołectwo Ciele takiej szansy 

nie miało i zbierało te dary na parkingu. W kolejnym pytaniu radna Magdalena Sznajder zapytała Wójta, 

dlaczego systematycznie ignoruje Komisję Skarg, Wniosków i Petycji i nie potrafi stawić czoła i spotkać 

się z mieszkańcami i odpowiedzieć na skargi, które składają (nagranie od 03:42:28 do 03:50:20). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz opuścił obrady. Przewodnictwo w posiedzeniu 

objął Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut.  

Radny Łukasz Wyszomirski zabrał głos w sprawie ulicy Wyczynowej w Lisim Ogonie, jest to ulica, która 

prowadzi w bezpośrednio pod budowę hali wielkoprzemysłowej, drogą dojazdową do tej inwestycji jest 

ulica Wiejska, niestety ulicą Wyczynową, jeżdżą samochody ciężarowe, jak i dostawcze, to nie jest droga 

przeznaczona dla nich, tam jest ustawiony znak tonażowy. Radny Łukasz Wyszomirski zaproponował, żeby 

zamknąć dla ruchu ulicę Wyczynową z wyłączeniem ruchu docelowego dla mieszkańców oraz firm, które 

się tam znajdują. Radny zauważył, że na ulicy Orzechowej, tak jak na ulicy Nowoczesnej w Cielu jest 

wysypana jakaś glinka, pył. Radny zwrócił się o specyfikację tego, czym ta droga została wysypana.  
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W dalszej części radny poruszył problem wyrównania drogi Nowoczesnej w Cielu, która stoi  

w sprzeczności z zasadami równania dróg. W sprawie ul. Orzechowej radny poparł pytanie radnej Sznajder, 

projekt podobno miały już być zrobiony, ulica ta jest wpisana do Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 

2023. Radny Łukasz Wyszomirski zapytał jak została rozwiązana sprawa zwolnienia bibliotekarza, czy 

doszło do nałożenia na Gminne Centrum Kultury jakiegoś odszkodowania dla bibliotekarza i jak została 

rozwiązana sytuacja likwidacji stanowiska w sytuacji, gdzie jednocześnie ta biblioteka funkcjonuje 

(nagranie od 03:50:37 do 03:565:31). 

Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

 

Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info zabrała głos w kwestii uchwały  

o zwierzętach bezdomnych, w kwestii zmian w statucie i podkreśliła, że art. 21 ust. 4 ustawy o samorządzie 

gminnym mówi o tym, że radni, niebędący członkami komisji mogą uczestniczyć i mogą odbywać się 

wspólne komisje, tylko nie mogą głosować. Redaktor naczelna przypomniała, że apelowała o to, aby radni 

rozważyli zwiększenie kwoty za kompostowanie odpadów zielonych. Marzanna Kreja redaktor naczelna 

czasopisma Białe Błota info przekazała, że Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Anna Jankowska-Cepak 

potwierdziła, że zrezygnowała ze stanowiska, redaktor naczelna chciałaby się dowiedzieć, dlaczego nie ma 

zarządzenia o odwołaniu. W kolejnej części wypowiedzi Marzanna Kreja redaktor naczelna czasopisma 

Białe Błota info przypomniała sprawę firmy Wimar, poruszyła temat zbiórki publicznej na rzecz 

uchodźców, zapytała, kto będzie kontrolował kwotę, która została wpłacona na rzecz Koła Gospodyń 

Wiejskich, wspomniała, że Wójt odmówił Stowarzyszeniu Inicjatyw Lokalnych Parasolka udostępnienia 

pomieszczenia dla celów pomocy Ukrainie. Na zakończenie redaktor naczelna zapytała Michała 

Borkowskiego Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach oraz Patrycjusza 

Migawę Kierownika Centrum Obsługi Edukacji i Sportu o kwestię pośredniczenia w ofertach pracy dla 

Ukraińców, zaznaczając, że zgodnie z ustawą o promocji zatrudnienia nie można świadczyć usług 

pośrednictwa pracy bez wpisu do agencji zatrudnienia (nagranie od 03:57:46 do 04:05:09). 

 

Radny Sławomir Ruge zgłosił zabrudzenie i poplamienie ul. Wycieczkowa w Łochowie oraz wystający  

z ziemi przewód przy słupie telekomunikacyjnym. Na zakończenie radny zapytał czy prawdą jest, że Pani 

Wicewójt złożyła rezygnację i już nie pracuje, wyraził ubolewanie z powodu rezygnacji Anny Jankowskiej-

Cepak ze stanowiska Zastępcy Wójta (nagranie od 04:05:25 do 04:08:15). 

 

Radna Magdalena Sznajder poinformowała, że radni Gminy Białe Błota wyraz z Lasami Państwowymi 

zorganizowali akcję sadzenia drzewek. Sadzenie odbędzie się w Cielu przy ulicy Osiedle dnia 2 kwietnia 

od godz.10:00 do godz. 12:00 (nagranie od 04:08:41 do 04:09:39). 

 

Radny Krzysztof Kocikowski poruszył temat ul. Zielone Pola w Przyłękach i konieczności poprawy stanu 

tej ulicy. W dalszej części wypowiedzi radny zgłosił wpisanie do protokołu, informacji, że rozszerzenia 

upoważnień, jakie Rada Gminy udzieliła Wójtowi ma bezpośredni związek z sytuacją na Ukrainie, radny 

poprosił o zaznaczenie, że ma to związek ze zbrojnym atakiem Federacji Rosyjskiej na tereny suwerennego 

Państwa Ukraińskiego (nagranie od 04:09:50 do 04:11:30). 

 

Radna Maria Wolsztyńska poruszyła temat omawiania projektów uchwał na komisjach. Zdaniem radnej 

dotychczasowy statut był prawidłowy, wprowadzone zmiany są niezgodne z ustawą o samorządzie. Radna 

Maria Wolsztyńska zapytała o ilość członków Komisji Budżetu i Finansów, czy 27 kwietnia Komisja będzie 

legalna. Radna zwróciła uwagę, że nie wszyscy radni czy osoby zainteresowane dostają zaproszenia na 

komisje. Na zakończenie radna poruszyła kwestię ul. Barwinkowej w Białych Błotach, jest bardzo 

zniszczona i nawierzchnia wymaga naprawy (nagranie od 04:11:42 do 04:15:03). 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut odniósł się do wypowiedzi radnej Marii 

Wolsztyńskiej w kwestii wypracowywania stanowisk przez komisje. Radna odpowiedziała, że uchwała 

statutowa nie była omawiana na żadnej komisji. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk 

Sykut powiedział, że wystarczyło przyjść na komisję, zaapelował o aktywność i zaangażowanie radnych. 

Do dyskusji włączyła się radna Magdalena Sznajder, która powiedziała, że dobrze, że zadecydowaliśmy, 

żeby były komisje łączone (nagranie od 04:15:07 do 04:17:52). 

 

Radny Piotr Mądrzyński poruszył temat śmieci na rzecz Ukraińców, którzy przebywają w naszej gminie, 

żeby zwolnić ich z opłaty za śmieci, inne gminy wnosiły uchwałą, że zwalniają ich z opłaty śmieciowej. 

Kolejna sprawa dotyczy oświetlenia, zdaniem radnego system zapalania, zgaszania lamp nie działa tak jak 

powinien (nagranie od 04:17:59 do 04:19:20). 

 

W zakresie uchodźców odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy Ewa Galicka, która powiedziała, że zgodnie 

z przepisami wszyscy mieszkańcy, którzy przyjęli pod swój dach czy udostępnili lokale uchodźcom, mogą 

składać do gminy wnioski o dofinansowanie zakresu utrzymywania, zapewnienia zakwaterowania  

i wyżywienia danej osobie z Ukrainy. Sekretarz zauważyła, że jeśli zwolnimy mieszkańców z opłaty za 

śmieci, to, na jakiej podstawie będziemy ich potem rozliczać. Radny Piotr Mądrzyński odniósł się do 

wypowiedzi Sekretarz, w dyskusji głos zabrał także radny Łukasz Wyszomirski, Sekretarz podkreśliła, że 

każdy mieszkaniec, nawet na 3 dni, może złożyć wniosek o dofinansowanie. Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Białe Błota Henryk Sykut zapytał o kwestię wytworzenia ilości śmieci ponad normę. Radny 

Sławomir Ruge stwierdził, że nie możemy sugerować mieszkańcom, którzy otrzymują rekompensatę, na 

co mają ją przeznaczyć. Sekretarz Ewa Galicka poruszyła temat zbiorowych punktów kwaterunkowych 

(nagranie od 04:19:21 do 04:30:25). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zgłosił problem wyciętej topoli przy  

ul. Osiedle w Cielu, gdzie biegnie chodnik od ul. Gęsiej, po topoli zostały pozostałości korzeni (nagranie 

od 04:30:26 do 04:31:08). 

 

Mieszkanka poruszyła temat nieświecących się lamp przy ul. Ogrody oraz wlewającej się na działki wody. 

W kwestii uchodźców Mieszkanka powiedziała, że mieszkańcy są zainteresowani tematem śmieci  

i chcieliby usłyszeć rozwiązanie, zdaniem Mieszkanki należałoby przyjąć uchwałę. Kolejna kwestia 

dotyczyła poruszania się uchodźców komunikacją miejską. Mieszkanka zapytała czy odpowiedzi, które nie 

są udzielane na sesjach, są udzielane mieszkańcom (nagranie od 04:31:22 do 04:35:04). 

 

Sekretarz Ewa Galicka odpowiedziała, że jeśli Mieszkanka zadała konkretne pytanie, to my tak jak 

każdemu innemu mieszkańcowi na konkretne pytanie odpowiadamy, jeśli składa tylko informację, że nie 

świeci się lampa, to my to tylko sprawdzamy, a nie udzielamy odpowiedzi. Mieszkanka zauważyła, że były 

również inne pytania na innych sesjach i nie dostała odpowiedzi, na sesji jest odpowiedź, że dostaniemy 

odpowiedź na piśmie, a koniec końców odpowiedzi nie przychodzą. (nagranie od 04:35:04 do 04:35:58). 

 

Radny Sławomir Ossowski zabrał głos w kwestii tablicy w sołectwie Murowaniec, odczytał pismo z 22 

marca 2018 roku, kierowane do Urzędu Gminy i Sołtys w sprawie przekazania tablicy Sołectwie 

Murowaniec oraz odpowiedź z urzędu z dnia 26 marca 2018 roku w sprawie przekazania sołtysowi 

murowańca tablicy ogłoszeń w zamian za reklamę sponsora przez 60 miesięcy. Radny zauważył, że 

wniosek radnej Patrycji Harczenko-Staszewskiej nie został udostępniony na tabletach, bo był skierowany 

do Komisji, w tematyce posiedzenia Komisji nie widnieją tematy posiedzeń. Radny Ossowski zapytał 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na jakich zasadach w komisjach uczestniczy Pani 

redaktor Marzanna Kreja (nagranie od 04:36:12 do 04:40:32). 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder odpowiedziała, że skargi do 

Komisji wpływają czasami z tygodniowym wyprzedzeniem przed Komisją. Jeżeli chodzi o uczestnictwo 

pani redaktor; uczestniczyła w skargach, które były i dotyczyły większej grupy mieszkańców. Radny 

Sławomir Ossowski zapytał czy po sprawie dotyczącej ZAZ pani redaktor się wyłączyła. Przewodnicząca 

Komisji odpowiedziała, że potem był wniosek, który dotyczył reklamy i pani redaktor miała prawo 

uczestniczyć w charakterze prasy. Przewodnicząca Magdalena Sznajder wyjaśniła, dlaczego Komisja 

podjęła taką decyzję (nagranie od 04:40:39 do 04:44:00). 

 

Radna Ilona Nowakowska skierowała zapytanie do Sekretarz Gminy Ewy Galickiej w kwestii przystanku 

autobusu 92 na serwisówce w stronę Lipnik, przy ul. Akacjowej, przy firmie Sopel, czy z tym przystankiem 

można coś zrobić żeby go powiększyć (nagranie od 04:44:05 do 04:45:02). 

 

Marzanna Kreja Redaktor naczelna czasopisma Białe Błota info odniosła się do wypowiedzi radnego 

Sławomira Ossowskiego, mówiąc, że obecność na komisjach gwarantuje konstytucja i ustawy (nagranie od 

04:45:05 do 04:46:03). 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad LIII Sesji VIII Kadencji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zakończył obrady LIII Sesji Rady Gminy. 

 

 

  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

Białe Błota 

 

 

Jacek Grzywacz 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/25241/sesja-rady-w-dniu-wtorek-29-marca-2022.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 19.04.2022 r. Uwagi 

można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  


